
ادامه از صفحه اول
  تبعيض در كار نيس�ت مطابق قانون عمل 

مي كنيم
حجت الاسلام و المسلمين اژه اي در ادامه با اشاره 
به سخنان مطرح شده از جانب دانشجويان در اين 
مراسم گفت: گفته شد كه قوه قضائيه ملاحظه كار 
و سياسي كار است و نسبت به مفسدان و متهمان 
تبعيض قائل مي شللود، اما تمام تلللاش ما در قوه 
قضائيه اين بوده است كه مطابق قانون عمل كنيم. 
وي افللزود: در ميللان صحبت هللا گفته شللد كه 
چرا معللاون اول رئيس جمهور سللابق كلله براي 
كانديدا هاي مجلس پول گرفته بود، محاكمه شد، 
اما دريافت كنندگان پول اكنون رها هستند؟ آقاي 
رحيمي به جهت آنكه اين پللول را گرفته بود و به 

كانديدا ها داده بود، محاكمه نشد. 
حجت الاسلام و المسلمين اژه اي در برابر اين سؤال 
كه چرا دادگاه ها علني برگزار نمي شود و موضوعات 
شفاف نيست،  پاسخ داد: زماني كه قانون جلوي ما را 
نگرفته بود، دادگاه ها به صورت علني برگزار مي شد 
و در حال حاضر قانون براي برگزاري علني دادگاه ها 

و انتشار آنها جلوي ما را گرفته است. 
سللخنگوي دسللتگاه قضا افزود: من از طرفداران 
برگزاري دادگاه ها به صورت علني و انتشللار موارد 
مطرح شده در آنها هستم و معتقدم دادگاه چنانچه 
به صورت علني پخش شود، بازدارندگي آن بسيار 
بيشتر از برخي مجازات ها است، اما چند سال پيش 

قانون جلوي ما را گرفت و اعلام شد كه تا زمان احراز 
محتويات پرونده، دادگاه هاي ناظر بر آن پرونده ها 

نبايد علني باشد. 
حجت الاسلام و المسلمين اژه اي در ادامه به ابلاغ 
قانون جرائم سياسللي در اوايل تيرماه سللال ۹۵ 
اشاره كرد و گفت: در همين قانون جرائم سياسي 
اختياراتي به قاضي و هيئت منصفلله دادگاه داده 
شده اسللت. در ماده ۵ اين قانون تصريح شده كه 
تشخيص سياسي بودن يا سياسي نبودن موضوع 
پرونده در دادسللرا و دادگاه بر عهده قاضي است، 
البته صاحب حق مي تواند اعتللراض كند كه چرا 
سياسي نيسللت و حتي مي توان اعتراض كرد كه 
چرا سياسي هسللت، بنابر اين حقوق قانوني براي 
اعتراض در هر دو وجه در قانون جرائم سياسي در 

نظر گرفته شده است. 
  حصر و محاكمه سران فتنه مصوبه شوراي 

ملي امنيت است
سخنگوي دستگاه قضا در ادامه اظهار كرد: كسي به 
سبب افشاي فساد تحت تعقيب قرار نگرفته است، 
اما اگر فردي سخني را مطرح كند و طرف ذي نفع 
به واسطه اين سخن شكايت كند كه دروغ و تهمت 
به او نسبت داده شده است، آيا مي توان به شكايت 

اين فرد توجه نكرد؟ 
وي در واكنللش به اينكه برخي از اصحاب رسللانه 
در ايران بازداشت مي شللوند، گفت: حدود يك ماه 
پيش پرونده اي بود كه گفتند يكي از اهالي رسانه 

خودش را وابسللته به آقللاي اژه اي معرفي كرده و 
گفته است كه حتي من با آقاي اژه اي عكس دارم 
و به مديرعامل بانكي گفته اسللت كلله اگر به من 
2ميليارد ندهيد، اطلاعات شما را افشا مي كنم. يا 
به كس ديگري گفته است كه ۵0 ميليون مي گيرم 
كه سؤال خاصي را در نشست خبري از آقاي اژه اي 
بپرسللم. البته اين پرونده در حللال حاضر در حال 
تحقيق اسللت و دلال اصلي دسللتگير شده است. 
اگر ثابت شد كه اين فرد يا رسللانه اي كه او در آن 
فعال است، مديرعامل بانك يا كارخانه اي را تحت 
شانتاژ خبري قرار داده كه اگر پول ندهي افشاگري 
مي كنم، بايد با او چگونه برخورد كرد؟ آيا گرفتن 

اين فرد بي عدالتي است يا اجراي عدالت؟ 
وي در بخشي از سخنان خود در خصوص محاكمه 
سللران فتنه هم گفت: شللوراي عالي امنيت ملي 
مصوب كرده اسللت كه الان محاكمه سران فتنه 
به مصلحت نيسللت و آنها را محصور كرده اند. قوه 
قضائيه آنچه را كه در سال 88 پيش آمد در مواردي 
كه در خصوص اقدامللات عليه مللردم و جان آنها 
بود، وارد شللد و برخورد كرد، اما دربللاره اين افراد 
شللوراي عالي امنيت ملي اين تصميللم را گرفته 
است كه اقدامي نشللود كه اين اختيار را هم قانون 
اساسي به اين شورا داده است. الان هم اين مصوبه 

پابرجا است. 
حجت الاسلام و المسلمين محسني اژه اي گفت: 
در خصوص محصور بللودن اين افراد بايد گفت كه 

اولاً قوه قضائيه آنها را محصور نكرده اسللت، بلكه 
جللزو مصوبات شللوراي عالي امنيت ملي اسللت. 
البته ما آماده انجام اقدامات قانوني بوده و هستيم، 
اما تا زماني كه اين مصوبه هسللت مللا نمي توانيم 

اقدامي كنيم. 
  معرف�ي متهم�ان از ش�ايعات جلوگيري 

مي كند
سللخنگوي قوه قضائيه افزود: در اينجا دانشجويي 
انتقاد كرد كه چرا ما اسللم برخي متهمللان را در 
نشسللت خبري مي بريللم، ولي اسللم برخي ها را 
نمي بريم. در پاسخ بايد گفت من اعتقاد دارم كه اگر 
فردي شناخته شده است و همه او را مي شناسند، 
وقتي دسللتگير مي شللود، اگر رسللانه ها درباره او 
سللؤالي كردند، بايد پاسللخ دهيم و مسخره است 
كه ما بگوييم الف. ب. ج. ح دسللتگير شده يا نشده 
است. چون كسللي  را كه دستگير شده است، همه 
مي شناسللند. بنللده معتقدم چللون در خصوص 
بازداشت يك فرد شللايعات مختلفي ممكن است 
منتشر شللود و عناوين اتهامي مختلفي براي وي 
مطرح شود، اگر ما اعلام كنيم كه عنوان اتهامي وي 
چيست، اين به نفع او هست و از انتشار بسياري از 
شايعات جلوگيري مي شود و بسياري از شايعات را 

حذف مي كند. 
   حبس زدايي و تفكيك زندانيان سياست 

قوه قضائيه است
معاون اول دستگاه قضا درباره سؤالاتي كه در مورد 
سازمان زندان ها مطرح شد، گفت: تمام تلاش ما 
ظرف سللال هاي اخير اين بوده تا جايي كه امكان 
دارد همه چيللز را جرم انگاري نكنيللم، اما گاهي 
مجلس يا دولت طللرح يا لايحلله اي مي دهد و در 
بسللياري از موارد جرم انگاري مي شللود كه ما هم 
راضي نيسللتيم. در رابطه بللا حبس زدايي نهايت 
تلاش خللود را كرده ايم و از ظرفيت هللاي قانوني 
استفاده شده است و در مورد بسللياري از كساني 
كه ضرورتللي در مورد حبللس آنها وجللود ندارد، 
مجازات هللاي جايگزين حبس، آزادي مشللروط، 

جزاي نقدي، مرخصي و عفو تعيين مي شود. 
وي تصريح كللرد: طبق آمار سللازمان زندان ها در 
سال ۹۵ نسللبت به سللال ۹۴ تعداد قابل توجهي 
)تقريباً يك ششللم ورودي به زندان هللا( به دليل 
نظارت ها، درخواست ها و دسللتورالعمل ها كمتر 
شده اسللت و تعدادي از كل زندانيان كه در زندان 
هستند نيز از حدود 22۴ هزار به 2۱۷ هزار رسيده 
است، البته در برخي موارد راهي جز  صدور حكم 

حبس وجود ندارد. 
حجللت الاسلللام و المسلللمين محسللني اژه اي 
سخنگوي قوه قضائيه افزود: مي خواهيم زندانيان 
را از يكديگر تفكيك كنيم بلله طوري كه زندانيان 
مالي، سياسي و افرادي كه جرائم مواد مخدر ندارند 
و احياناً خداي نكرده مبتلا به امراض هستند كنار 
يكديگر نباشند، اما اين امر نياز به بودجه، امكانات 

و نيرو دارد. 
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5 سال از شين آباد گذشت، حتي ديه ها هم پرداخت نشد
مسئولان پيله اي دور خود پيچيده اند كه رنج مردم از آن عبور نمي كند

مصلحت نبودن محاكمه سران فتنه در شرايط فعلي  
مصوبه شوراي عالي امنيت ملي است

نشست دانشجويي حجت الاسلام والمسلمين محسني اژه اي

۱5 آذرم�اه ۱3۹۱ بخاري نفتي تنها مدرس�ه 
ابتدايي روستاي شين آباد به جاي روشن شدن 
منفجر شد. آن س�ال زمس�تان حتي زودتر 
از هميش�ه از راه رس�يده بود و بخاري نفتي 
مدرس�ه، زندگ�ي ۲۹ دانش آموز خردس�ال 
را به يكباره ش�عله ور ك�رد. دو دانش آموز بر 
اثر ش�دت س�وختگي جان خود را از دس�ت 
دادن�د. از ۲۷ دانش آموز ديگ�ر هم وضعيت 
س�وختگي ۱۲ دانش آموز بس�يار ح�اد بود. 
دختربچه ه�ا همكلاس بودند ب�ا صورت هاي 
معصوم و كودكانه و هنوز هم همكلاسند، اما 
با صورت هايي تكيده، پير ش�ده و س�وخته؛ 
صورت هايي كه ديگر اثري از شادابي ندارند. 
اكنون در پنجمين سللالگرد اين فاجعه، وكيل 
دختران »شين آبادي« در نامه اي سرگشاده به 
حسللن روحاني با انتقاد از تبعيض در پرداخت 
ديه دانش آموزان اين مدرسه به دليل زن بودن، 
خواستار رعايت حقوق شللهروندي آنها به طور 

كامل شده است. 
آقاي احمدي نياز كه وكيل دختران دانش آموز 
شللين آباد و نيز اولياي دم دو تن از دانش  آموزان 
فوت شللده اسللت، خطاب به روحاني نوشته كه 
هنوز به رغم وعده هاي داده شده، تاكنون نصف 
ديه ساريا رسول زاده و سيران يگانه، دو دانش آموز 

فوت شده، پرداخت نشده است. 
به گفته اين وكيللل، در حالي كلله روند درمان 
دختران شين آبادي تا ۱۵ سال ديگر ادامه خواهد 
داشت و آنها و والدين شان بايد رنج سفر به تهران 
و انجام عمل هاي جراحي متعدد را تحمل كنند، 

حق و حقوق شان پرداخت نشده است. 
احمدي نياز اضافه كرده اسللت، بر اساس اصول 
قانون اساسي، »دولت در قبال اين دختران داراي 
مسئوليت مطلق اسللت و ملزم و مكلف بر اتخاذ 
تمامي راهكارهاي مناسللب براي احقاق حقوق 
آنان و درمان آنها ولو در بيمارسللتان هاي خارج 

از كشور است.«
وي نسبت به وقوع حوادث مشابه در ديگر نقاط 

كشور به دليل غيراستاندارد بودن »هزاران كلاس 
درس ديگر« هشدار داده است و از رئيس جمهور 
خواسته ضمن اتخاذ راهكاري براي جلوگيري از 
حوادث مشللابه، ديه برابر اين دانش آموزان و دو 

دختر متوفي پرداخت شود. 
وي افزود: »به گمان اينجانب حقوق شهروندي 
زماني محقق مي شللود كه حقللوق اين دختران 

مظلوم به طور كامل توديع و پرداخت شود.«
    فاجعه اي كه ادامه دار است

همان زمان، رسول خضري، نماينده پيرانشهر در 
مجلس گفته بود كه طبق پروتكل مصوبه دولت، 
تمامي هزينه هللاي مربوط به عمل پلاسللتيك 
و بيمه عمر و ديلله دانش آموزان شللين آبادي و 

درودزن بر عهده دولت است. 
خبرگزاري فللارس نيللز در آن سللال از »قطع 
انگشتان دست سه نفر از مصدومان آتش سوزي 
در دبستان شين آباد« خبر داده و نوشته بود كه 
»دانش آموزان بدحال هنوز در بيمارستان به سر 
مي برند«، اما »اعزام به خارج تعدادي از مصدومان 
براي ادامه درمللان نيز غيرضروري تشللخيص 

داده شده اسللت«.  گزارش سازمان آتش نشاني 
مي گويد كه نشت نفت بخاري، دستپاچگي مدير 
مدرسلله در كنترل بخاري، افتادن بخاري روي 
زمين، ازدحام دانش آمللوزان كلاس براي فرار از 
شعله هاي آتش، پنجره هاي كلاس كه همه حصار 
و نرده داشتند و راه خروج را بسته بودند و قبل از 
همه اينها بي توجهي مسئولان آموزش و پرورش 
به استاندارد سازي تجهيزات گرمايشي مدارس، 

فاجعه را رقم زده است. 
آتش سوزي مدرسه شين آباد اولين آتش  سوزي 
در مدرسه هاي ايران نبود. تنها از سال ۱۳۷۶ تا 
امروز دهها دانش آموز در مدرسه هاي ايران جان 
خود را به خاطر سللوختگي از دسللت داده اند و 
دست كم ۵0 دانش آموز و معلم با سوختگي هاي 
روح و تنشان به جا مانده اند. از ۵00 هزار كلاس 
درس در ايران ۳0 درصد يعني ۱۵0 هزار كلاس 
درس هنوز از وسايل گرمايشللي غيراستاندارد 
اسللتفاده مي كنند.  يكسللال پس از اين فاجعه، 
رئيس وقت دفتر رئيس جمهور وارد گفت وگو ها 
شللد و وعده داد كلله به وضعيللت دانش آموزان 

رسيدگي مي شود. 
هفتم دي ماه ۱۳۹2 نهاونديان از پرداخت  شدن 
كل اعتبار درمان دانش آموزان خبر داد. هشتم 
دي مللاه وزارت بهداشللت اعلام كللرد، بهترين 
خدمات را به دانش آموزان خواهد داد. همان روز 
اما نماينده پيرانشهر در مجلس يادآوري كرد كه 
دولت فقط ۱/۵ ميليارد تومان از ۷ ميليارد تومان 

هزينه هاي درمان را پرداخته است. 
    وعده هاي پوچ با چاشني تدبير و اميد

علي اصغر فاني، وزير آموزش و پرورش وقت هم 
به ميدان آمد و تأكيد كللرد كه از همان روزهاي 
اول آغاز به كار دولت يازدهم تصميم بر آن شده 
كه بيمارسللتان و درمان دانش آموزان را وزارت 
بهداشت پيگيري كند، آينده و آتيه آنها را وزارت 
كار و اداملله تحصيل  آنها را هللم وزارت آموزش 

و پرورش!
نهم دي مللاه خبر آمد كه جمعللي از معلم هاي 
تهراني در بيمارستان به دانش آموزان دور از درس 
و خانه و مدرسلله شللين آبادي درس مي دهند. 
ورزشللكاران به ديدن بچه ها رفتند و قطاري كه 
يك سال پيش بايد راه مي افتاد، كم كم دست كم 

در خبرها بر سرعت خود افزود. 
آخرين خبر نوزدهم دي ماه منتشر شد. خبر ساده 
و كوتاه بود. دومين گروه از كودكان شللين آباد 
در بيمارسللتان حضرت فاطمه درمللان خود را 
آغاز مي كنند. هنللوز از نتيجه جراحي ها خبري 
نيامده اسللت، اما تكليف مبلغ هنگفتي كه براي 
درمان كامل دانش آموزان لازم است هم چندان 
روشللن نيسللت.  شللكاف ميان دولت و ملت نه 
فقللط در مطالبات و اولويت ها و خواسللته ها رخ 
داده اسللت، بلكه مهم تر از آن در احساسللات و 
دردها و رنج ها واقع شده است.  مسئولان اصولاً از 
اين حوادث متأثر نمي شوند. آنها پيله اي پيرامون 
خود تنيده اند كه رنج مردم عادي )غير خودي ها( 
نمي تواند از آن بگذرد. اگر متأثر مي شللدند، راه 
بيان آنها را در عين احساس مسئوليت يا فرار از 

اين احساس پيدا مي كردند. 

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

  نويد محمدزاده در صفحه اينستاگرامش نوشت: 
سميه نرو ! اگه رفتي بار اول 220 هزار تومن،  بار دوم ۳۳0 هزار تومن و 

بار سوم ۴۴0 هزار تومن بايد عوارض خروج از كشور بدي؛ نرو !

 كانال روشنگري با انتشار اين تصوير نوشت:
 طرفداران تيم سلتيك اسكاتلند با آوردن پارچه نوشته اي به ورزشگاه، 
ضمن محكوميللت تصميم ترامللپ، تأكيد كردند كلله »قدس همان 

فلسطين است«

 امين اسدي توييت كرد:
توي برنامه بودجه ۹۷ يك نكته اي هست ! دولت كسري خودش رو از 

مردم دريافت مي كنه؟
۱- ۱۹هزار ميليارد يارانه كاهش مي يابد
2- سه برابر شدن عوارض خروج از كشور

۳- گازوئيل 20درصد گران مي شود
۴- افزايش وام ازدواج منتفي شد

۵- مبلغ  خريد غيبت سربازي افزايش پيدا كرد

هاتف الرحمن صالحي توييت كرد: 
يكي با پوشه قرمز مي آيد و ديگري با زنبيل قرمز!

يكي خريدار دستگاه اجرا است و ديگري  مشتري دستگاه قضا!
يكي به دنبال تطهير خباثت تاريخي فرزندان انگليس است و ديگري به 

دنبال تطهير خيانت فرزندان انحراف!
تنها وجه اشتراكشان، محافظه كاري محض اسللت و طلبكار بودن از 

ملّت ايران!

   جواد آقايي هم نوشت:
يارانه حذف شده ۳0ميليون نفر و عوارض سه برابر شده خروج از كشور 

و ماليات هاي افزايش يافته كجا هزينه مي شود؟
- تأمين بودجه ۶0ميليارد توماني مؤسسلله حفظ و نشر آثار مثلًا امام 

خميني)شما بخوانيد مؤسسه سيدحسن خميني( 

مديريت غير ارگانيك دولتي!
روزي چقدر سم از طريق مواد غذايي و ميوه جات وارد بدن ما مي شود؟ 
چه ميزان از تشديد بيماري ها و سرطان به سموم مواد غذايي بستگي 

دارد؟
در حقيقت ميزان مصرف سللموم در كشللور ما از حد نللرم جهاني به 
دليل غير حرفه اي بودن فعاليت ها در بخش كشاورزي بسيار بالاست، 
برهمين اساس دولت براي استفاده از سموم كشاورزي از گذشته تاكنون 

ميلياردها تومان يارانه پرداخت مي كند. 
اين در حالي است كه محصولات ارگانيك كه نقش مهمي در سلامت 
جامعه دارد به ميزان بسلليار كمي در كشللور توليد مي شود. به گفته 
سيدرضا نوراني، رئيس هيئت مديره انجمن ارگانيك كشور، ايران در 
بين ۱۷۹ كشور جهان در حوزه توليد محصولات كشاورزي ارگانيك در 
رتبه ۳۹ تا ۴0 قرار دارد و فعاليت هاي حوزه توليد محصولات ارگانيك 
بسلليار محدود اسللت. اين در حالي است كه بسللياري از بيماري ها و 

سرطان ها به سبب افزايش سموم كشاورزي تشديد يافته اند. 
در شهر تهران با جمعيتي حدود ۱0 تا ۱2 ميليون نفري، فقط ۳0 مركز 
عرضه محصولات ارگانيك وجود دارد كه در اين موارد هم   محصولات 

ارگانيك محدود عرضه می شود. 
گام برداشتن به سوي سلامت جامعه با پيشگيري صورت مي پذيرد، اما 
دولت به جاي تشويق و حمايت از توليد كنندگان اين محصولات تاكنون 
هيچ كمكي به كشاورزان در طول ۱0 سال گذشته نكرده است. در اين 
خصوص رئيس هيئت مديره انجمن ارگانيك ايران تأكيد كرد كه دولت 
تا به امروز هيچ كمكي به توليد محصولات ارگانيك نكرده است، اما در 
برنامه ششم توسعه نيز بر اين موضوع تأكيد شده است و رئيس جمهور 
به وزير جهاد كشاورزي در اين مورد تأكيد ويژه اي كرده اند تا در بخش 

توليد محصولات ارگانيك گام هاي مؤثري برداشته شود. 
اينكه دولت هزينه هاي كلاني را در بخش درمان مصرف مي كند تا به 
درمان انواع و اقسام بيماري ها و سللرطان  بپردازد، جاي تأمل دارد كه 
چرا به توليد محصولات ارگانيك توجهي ندارد تا در زمينه پيشگيري 

نيز گام هاي اوليه را بردارد. 
در حقيقت استفاده از سموم كشاورزي در كشور به خصوص استان هاي 
شمالي به حدي رسيده است كه آب هاي جاري و زيرزميني نيز به انواع 

سموم و آلاينده هايي از اين دست آلوده شده است. 
نبود الگو و برنامه مشخص براي حمايت از توليدات كشاورزي و كشت 
محصولات آفت زا سبب شده است تا به نوعي سموم سر همه سفره ها 

قرار گيرد. 
بر اين اساس استفاده به ميزان بالا از سموم كشاورزي نه تنها محصولات 
را آلوده كرده اسللت، بلكه براي دراز مدت خاك و آب را نيز آلوده و  به 
مناطق ديگر نيز انتقال مي دهد تا سللموم مدت زمان بيشتري پايدار 

بماند. 
كشور ايران به دليل تنوع زيستي و آب و هوايي اين امكان را فراهم كرده 
است تا بيشتر محصولات در جاي جاي كشللور به عمل بيايد و وجود 
مهندسان و كارشناسللان كشللاورزي متخصص نيز پتانسيل ديگري 
اسللت كه به آن توجه ويژه اي صورت نگرفته اسللت؛ بر اين اساس هم 
سرمايه هاي ملي را به دليل بي برنامگي و نبود ساختار و فرايند از دست 
مي دهيم و هم به نوعي بلا را به جان مي خريم تا  چند برابر هزينه براي 

درمان بپردازيم.  
دهمين جشللنواره محصولات ارگانيللك از چهارشللنبه 22آذرماه به 
مدت ۱0 روز در نمايشگاه بين المللي شهرداري تهران برگزار مي شود 
تا شهروندان علاوه بر آشنايي با اين محصولات با چگونگي توليد آن از 

نزديك نيز آشنا  شوند. 
گفتني است، محصولات ارائه شده در اين جشنواره از سوي دستگاه هاي 
متولي همچون وزارت بهداشت و مؤسسه اسللتاندارد پايش شده و به 

شهروندان عرضه مي شود. 

بیژن يانچشمه

عليرضا سزاوار
  گزارش  2

زهرا چيذري 
  گزارش  یک

   دبير كميسلليون آموزش مجلس بيان داشللت: بايد مجوزها براي 
فعاليت كتب كمك آموزشي توسط آموزش و پرورش صادر شود، اما اين 
عدم تحرك لازم باعث ايجاد مافيا شده و سالانه صدها ميليارد تومان 

سود به اين بنگاه هاي اقتصادي وارد مي شود. 
    كارشناس مسائل آموزش و پرورش بيان داشت: دانش آموز ۵ ساعت 
در مدرسه حضور دارد و پس از آن اگر حجم تكاليف مدرسه زياد باشد و 

محصل تفريحي نداشته باشد، به تدريج از درس زده مي شود. 
    معاون حقوقي و امور مجلس وزير آموزش و پرورش اعلام كرد: در 
حال حاضللر از ۹8 هزار و 820 ملك آموزش و پرورش كشللور، بالغ بر 
۴۶ هزار ملك مستندسازي و تحصيل سند شده است و بخشي از اين 

اسناد تك برگي شده اند. 
    مديركل امور اجتماعي و مؤسسللات خيريه سازمان اوقاف از آغاز 
سومين مرحله پنجمين دوره اجراي طرح اعزام زائران حرم رضوي با 

شركت بيش از ۳۵0 زائر بار اولي امام رضا )ع( خبر داد. 
    معاون عمليللات اورژانس گفللت: 882 پايگاه اورژانس شللهري، 
۱۴2۳ پايگاه اورژانللس جللاده اي، ۳۴ بالگرد اورژانللس، دو اورژانس 
دريايي، ۴هزار۷2۶ دستگاه آمبولانس، ۶۴ اتوبوس آمبولانس و ۱۵ هزار 

تكنسين اورژانس در طرح زمستانه ۹۶ حضور خواهند داشت. 
    معاون تحقيقات وزارت بهداشت از توليد داروهاي پرفروش و گران 
دنيا در كشور توسط شركت هاي دانش بنيان در حوزه سلامت خبر داد 

و گفت: ۹00 شركت دانش بنيان در حوزه سلامت فعاليت دارند. 
    فرماندار سللرپل ذهاب با بيان اينكه ۴ هزار و ۵20 خانوار شللهري 
در سرپل ذهاب سرپناهي ندارند، اعلام كرد: ۶00 خانوار تاكنون موفق 
به دريافت كانكس شللده اند هرچند كه كانكس هم در اين هواي سرد 

جوابگو نيست. 
    رئيس كميسلليون آموزش و تحقيقات مجلس شللوراي اسلامي 
گفت: بودجه پژوهش هيچ زماني به بيش از0/۶  درصد نرسيده است؛ 
چراكه مسللئولان اجرايي ما در دولت ها و بخش خصوصي باور ندارند 

دانشگاه هاي ما توان حل مشكلات كشور را دارند. 

حامد عطايي | ميزان

 هاشمي :   22 هزار ميليارد
 براي اتمام پروژه های تهران نياز است

رئي�س ش�وراي ش�هر ته�ران از ني�از ب�ه ۲۲ ه�زار ميلي�ارد 
داد.  خب�ر  ش�هري  پروژه ه�اي  اتم�ام  ب�راي  توم�ان 
محسن هاشللمي روز گذشته در حاشيه مراسللم بهره برداري از پروژه 
پل هاي تقاطع غيرهمسطح بزرگراه شهيد خرازي با محور ۴۵ متري 
شهيد باقري با حضور در جمع خبرنگاران با بيان اينكه پروژه هاي زيادي 
در شهر تهران فعال است، گفت: بر همين اساس براي اتمام پروژه ها به 

22 هزار ميليارد تومان نياز داريم. 
وي با بيان اينكه اين 22 هزار ميليارد تومان در صورتي است كه پروژه 
ديگري به پروژه هاي پايتخت اضافه نشللود، گفت: امللا قطعاً در آينده 
پروژه هاي ديگري به شللهر اضافه مي شللود و اميدواريللم درآمدهاي 
شهرداري تهران از محل منابع پايدار بيشتر شود و دولت نيز كمك هايي 

را كه وعده داده بود، به شهر تهران ارائه دهد. 
رئيس شوراي شهر تهران با بيان اينكه نيازمند سرمايه گذاري بيشتر 
بخش خصوصي هسللتيم، گفت: در صورتي كه پروژه هاي شهر تهران 

براي اجرا به تعويق بيفتد، نياز به ۳0 هزار ميليارد تومان داريم. 

 قدردانی از سپاه و ارتش 
به خاطر خدمات و مديريت صحيح در زلزله

وزير بهداشت در نامه هاي جداگانه اي 
به رئي�س س�تاد مش�ترك نيروهاي 
مسلح و فرماندهان كل سپاه و ارتش، 
از مديري�ت صحي�ح و همراه�ي آن 
مجموعه ها در كنار تيم هاي بهداشتي و 
درماني براي ارائه خدمات به مصدومان 
زلزل�ه كرمانش�اه  قدردان�ي ك�رد. 
حسن قاضي زاده هاشمي، وزير بهداشت 
در نامه هاي جداگانه اي به رئيس سللتاد مشللترك نيروهاي مسلح 
و فرماندهان كل سللپاه و ارتش، از مديريت صحيللح و همراهي آن 
مجموعه ها در كنار تيم هاي بهداشتي و درماني براي ارائه خدمات 

نجات و انتقال مصدومان زلزله كرمانشاه  قدرداني كرد. 
وي خدمات رساني مؤثر و جهادي به مصدومان زلزله استان كرمانشاه 
را حاصل انسجام، همدلي و همراهي اين مجموعه ها در كنار تيم هاي 

بهداشتي درماني و اورژانس كشور عنوان كرده است. 
دربخشي از نامه وزير بهداشت به سردار سرلشكر باقري، رئيس ستاد 
مشترك نيروهاي مسلح آمده است: »پيشرفت، رشد و تعالي كشور 
اسلامي ايران مرهون تلاش و زحمات شما مردان بزرگ و سختكوش 
و وارسته اي است كه همت خويش را در راه خدمت به ميهن و مردم 

شهيدپرور ايران اسلامي به كار بسته اند. 
از اعمال مديريت صحيح و تلاش صميمانه و ارزشمند جناب عالي 
و همكاران محتللرم آن مجموعه، به ويژه جناب آقاي دكتر حسللن 
عراقي زاده و سللرتيپ پاسللدار عبادالله عبداللهي، فرمانده محترم 
قرارگاه سللازندگي خاتم الانبياء)ص( در ارائه خدمات فوريت هاي 
پزشكي و درمان اضطراري در كنار همكاران سازمان اورژانس كشور 
و ارائه خدمللات نجات و انتقال مصدومان گرانقدر زلزله كرمانشللاه 
كه با انسللجام و همدلي توانسللت به طور مؤثر و به صورت جهادي 

خدمت رساني شود قدرداني مي كنيم.« 
 همچنين در متن نامه وزير به فرمانده كل سللپاه پاسداران انقلاب 
اسلامي آمده است: »از اعمال مديريت صحيح و تلاش صميمانه و 
ارزشمند جناب عالي و همكاران محترم آن مجموعه به ويژه سردار 
بزرگوار حسين سلامي و آقاي دكتر محمد رئيس زاده، رئيس محترم 
بسيج جامعه پزشكي در ارائه خدمات فوريت هاي پزشكي و درمان 
اضطراري در كنار همكاران سازمان اورژانس كشور و ارائه خدمات 
نجات و انتقال مصدومان گرانقدر زلزله كرمانشللاه كه با انسللجام و 
همدلي توانست به طور مؤثر و به صورت جهادي خدمت رساني شود 

قدرداني مي نمايم.« 
 در نامه وزير به فرمانده كل ارتش جمهوري اسلامي ايران هم آمده 
است: »از اعمال مديريت صحيح و تلاش صميمانه و ارزشمند جناب 
عالي و همكاران محترم آن مجموعه به ويژه امير سرتيپ كيومرث 
حيللدري، فرمانده محتللرم نيروي زمينللي ارتش و امير سللرتيپ 
يوسف علي قرباني، فرمانده محترم هوانيروز در ارائه خدمات اورژانس 
هوايي در كنار همكاران سازمان اورژانس كشور و ارائه خدمات نجات 
و انتقال مصدومان گرانقدر زلزله كرمانشللاه كه با انسجام و همدلي 
توانست به طور مؤثر و به صورت جهادي خدمت رساني شود، قدرداني 

مي نمايم.«


